



# Dan Level Holiday Go Camp

Main  
Centre

Suitable Students: Dan Certification class and above students or students joining Dan Certification/Upgrading Competition.

- Date: 6<sup>th</sup> June to 10<sup>th</sup> June 2022  
(5-day camp)
- Schedule: 1pm to 5pm  
Monday to Friday
- Address: Ulu Pandan Community Club, 170 Ghim Moh Road, #06-10,  
Singapore 279621
- Fees: 5-day course \$450 (limit to 12 students)
- Coach: Kang Zhan Bin, Professional 6 Dan  
(Chinese Class)

## Class Content:

Special Topic Lecture	League Matches and Game Review
Life and Death Practice	Teaching Game

Website: www.thegoacademy.com.sg	Tel: 66357071, 91990946	Email: info@thegoacademy.com.sg
-------------------------------------	----------------------------	------------------------------------



## Kang Zhan Bin

**Professional 6 Dan** (Head Coach)

Mr Kang Zhan Bin is the head coach of The Go Academy and is a certified 6 Dan professional GO player by the Chinese Weiqi Association. He has been the head coach of Singapore Weiqi Association for more than 20 years.

He has won the "Mian Huai Cup" professional competition held in China in 1981. He is also the SEA GAMES Gold Medallist Go player in the year 2007 held in Thailand. Mr Kang has over 20 years of teaching experience in GO and has groom many top players in Singapore. He has taught in schools such as National University of Singapore, Hwa Chong High School, Raffles Girls School, Nanyang Primary School and Nanhua Primary and High School.

Registration Link: <https://tinyurl.com/MCDANHGTC>



(Scan QR code to register)





# Kyu Upgrading Holiday Go Training Camp

Suitable Students: 3Kyu to 6Kyu Students

**Kembangan  
Centre**

- Date:** Week 1: 13<sup>th</sup> June – 17<sup>th</sup> June 2022 (Mon – Fri)  
Week 2: 20<sup>th</sup> June – 24<sup>th</sup> June 2022 (Mon – Fri)
- Schedule:** 1pm to 5pm
- Address:** Kembangan Court, 5 Jln Masjid, #01-12  
Singapore 418924
- Fees:** 1 week course \$300, 2 weeks course \$550 (limit to 12 students)
- Coach:** Shaun Jiang, Amateur 6 Dan  
(Chinese Class)

### Class Content:

Opening and Middle Game Lessons	League Matches and Game Review
Life and Death Practice	Special Topic Lecture

Students will be able to enrich their school holiday and increase their GO strength through the 10 days training camp. The coach will arrange lessons and opponents according to the student's GO strength and students will receive trophy after completion of camp.

<b>Website:</b> www.thegoacademy.com.sg	<b>Tel:</b> 66357071, 84992659	<b>Email:</b> info@thegoacademy.com.sg
--	-----------------------------------	---



### Shuan Jiang Amateur 6 Dan (Assistant Head Coach)

Mr Shaun Jiang is a certified 6 dan player by the Singapore Weiqi Association and has a bachelor's degree in GO from Myongji University, South Korea. He has been teaching GO since 2008, and has vast experience teaching beginners to dan players, grooming over 50 dan players. Mr Shaun Jiang has won China's Intercity Youth Championship multiple times, Champion in Xuzhou 2007 Open Championship, top 4 players in 2007 Korea Inter-University Competition, 2010 Korea Suwon Mayor's Cup Team Champion, Champion in 2012 Singapore Jurong Green Cup, Champion in 2017 Singapore Whampoa Cup, Champion in 2019 Singapore Six Trust Cup and Captain of Singapore Weiqi League Champion Team in 2018 and 2019, where he was awarded the MVP award.

Registration Link: <https://tinyurl.com/KCKYUHGTC>



(Scan QR code to register)





# Dan Level Holiday Go Training Camp

Kembangan  
Centre

Suitable Students: 1-2Kyu to 1 dan and above Go players

- Date: 30<sup>th</sup> May – 10<sup>th</sup> June 2022  
(10-day camp)
- Schedule: 1pm to 5pm  
Monday to Friday
- Address: Kembangan Court, 5 Jln Masjid, #01-12  
Singapore 418924
- Fees: 10-day full course \$550 (limit to 12 students)
- Coach: Shaun Jiang, Amateur 6 Dan  
(Chinese Class)

## Class Content:

Special Topic Lecture	League Matches and Game Review
Life and Death Practice	Teaching Game

Website: <a href="http://www.thegoacademy.com.sg">www.thegoacademy.com.sg</a>	Tel: 66357071, 84992659	Email: <a href="mailto:info@thegoacademy.com.sg">info@thegoacademy.com.sg</a>
--	----------------------------	--



### Shuan Jiang Amateur 6 Dan (Assistant Head Coach)

Mr Shaun Jiang is a certified 6 dan player by the Singapore Weiqi Association and has a bachelor's degree in GO from Myongji University, South Korea. He has been teaching GO since 2008, and has vast experience teaching beginners to dan players, grooming over 50 dan players. Mr Shaun Jiang has won China's Intercity Youth Championship multiple times, Champion in Xuzhou 2007 Open Championship, top 4 players in 2007 Korea Inter-University Competition, 2010 Korea Suwon Mayor's Cup Team Champion, Champion in 2012 Singapore Jurong Green Cup, Champion in 2017 Singapore Whampoa Cup, Champion in 2019 Singapore Six Trust Cup and Captain of Singapore Weiqi League Champion Team in 2018 and 2019, where he was awarded the MVP award.

Registration Link: <https://tinyurl.com/KCDANHGTC>



(Scan QR code to register)





# 假期段位围棋训练营

本部学院

适合学生：晋段班以上学员/参加晋段和升段赛棋手

- 课程时段： 2022年6月6日至6月10日(共5天)
- 时间： 星期一至五  
下午1点至下午5点
- 地点： 乌鲁班丹联络所，170 锦茂路，#06-10，新加坡 279621
- 课程费用： 5天 \$450 (限12位学员)
- 教练： 康占斌 职业六段 (华文课)
- 课程内容：
- 一、专题课程，名局讲解、每天内容不重复。
  - 二、布局、中盘、官子战术
  - 三、模拟比赛对局，根据成绩颁发奖杯。
  - 四、学员对局复盘
  - 五、为晋段赛和升段赛做准备

网站： <a href="http://www.thegoacademy.com.sg">www.thegoacademy.com.sg</a>	联络号码： 66357071, 91990946	电邮： <a href="mailto:info@thegoacademy.com.sg">info@thegoacademy.com.sg</a>
---	-----------------------------	---



## 康占斌

职业六段 (总教练)

康占斌拥有中国围棋协会颁发的六段职业段位证书。1983年至1991年正式进入中国国家围棋队，曾在新加坡围棋协会担任总教练，康占斌已有长达二十多年的教棋经验。除此之外，康占斌老师分别在1981年，中国举办的“缅怀杯”职业快棋比赛中与2007年，泰国举办的东南亚运动会围棋项目中，取得金牌。康占斌丰富的下棋和教棋经验让他栽培了许多新加坡围棋国手。他曾在新加坡国立大学，华侨中学，莱佛士书院，莱佛士女中，南洋小学，南华小学和南华中学担任围棋教练。

报名链接: <https://tinyurl.com/MCDANHGTC>



(扫二维码报名)





# 假期升级围棋训练营

适合学生：3级至6级学员

景万岸学院

课程时段： 第一期：2022年6月13日-6月17日(星期一至五)  
第二期：2022年6月20日-6月24日(星期一至五)

时间： 下午1点至5点

地点： Kembangan Court, 5 Jln Masjid, #01-12, Singapore 418924

课程费用： 一期\$300, 两期\$550 (限12位学员)

教练： 姜未辰 业余6段 (华文课)

课程内容： 一、专题课程，每天内容不重复。全面强化技巧，为晋段做准备。  
二、死活题、手筋题训练与讲解。  
三、模拟比赛对局，学员对局复盘。  
四、根据成绩颁发奖杯，需要报名两期。

网站： <a href="http://www.thegoacademy.com.sg">www.thegoacademy.com.sg</a>	联络号码： 66357071, 84992659	电邮： <a href="mailto:info@thegoacademy.com.sg">info@thegoacademy.com.sg</a>
---	-----------------------------	---



姜未辰 业余6段 (副总教练)

姜未辰拥有新加坡围棋协会颁发6段业余段位证书与韩国明知大学围棋学士文凭。他从2008年开始围棋教学工作，有着从初级到段位丰富的教学经验。培养段位以上学生超过100名，会根据学生不同问题进行指导。姜未辰少年时多次获得中国市级青少年比赛冠军，2007年徐州市公开赛冠军，2007年韩国大学生交流赛四强，2010年韩国水原市长杯围棋赛团体冠军，2012年新加坡裕青杯冠军，2017年新加坡黄埔杯冠军。2019年新加坡六合杯冠军。2018年、2019年做为主将获得新加坡联赛冠军，并获得多胜奖。

报名链接：<https://tinyurl.com/KCKYUHGTC>



(扫二维码报名)





# 假期段位围棋训练营

景万岸学院

适合学生：1-2 级至 1 段以上棋手

课程时段： 2022 年 5 月 30 日 6 至月 10 日(共 10 天)

时间： 星期一至五  
下午 1 点至下午 5 点

地点： Kembangan Court, 5 Jln Masjid, #01-12, Singapore 418924

课程费用： 10 天 \$550 (限 12 位学员)

教练： 姜未辰 业余 6 段 (华文课)

- 课程内容：
- 一、专题课程，每天内容不重复。
  - 二、死活题、手筋题训练与讲解。
  - 三、模拟比赛对局，根据成绩颁发奖杯。成绩优异学员有升段机会（中国围棋协会证书）。
  - 四、学员对局复盘

网站： <a href="http://www.thegoacademy.com.sg">www.thegoacademy.com.sg</a>	联络号码： 66357071, 84992659	电邮： <a href="mailto:info@thegoacademy.com.sg">info@thegoacademy.com.sg</a>
---	-----------------------------	---



姜未辰 业余 6 段 （副总教练）

姜未辰拥有新加坡围棋协会颁发 6 段业余段位证书与韩国明知大学围棋学士文凭。他从 2008 年开始围棋教学工作，有着从初级到段位丰富的教学经验。培养段位以上学生超过 100 名，会根据学生不同问题进行指导。姜未辰少年时多次获得中国市级青少年比赛冠军，2007 年徐州市公开赛冠军，2007 年韩国大学生交流赛四强，2010 年韩国水原市长杯围棋赛团体冠军，2012 年新加坡裕青杯冠军，2017 年新加坡黄埔杯冠军。2019 年新加坡六合杯冠军。2018 年、2019 年做为主将获得新加坡联赛冠军，并获得多胜奖。

报名链接：<https://tinyurl.com/KCDANHGTC>



(扫二维码报名)

